Bucasson VEZA

18 kariet krajiny so zakladmi vezi
© 30 drevenych dielikov vezi

1 zasobnik na karty ) |
o -

“Carcassone Veza” je rozsirenie k zakladnej hre

Carcasonne a je mozné ho hrat len dohromady so zakladnou
hrou. Vezu je mozné kombinovat’ so vSetkymi predchadzajicimi
roz$ireniami.

V platnosti ostavaju vietky pravidla zakladnej vezie! Pravidla,

ktoré pridava toto rozsirenie, si vysvetlené d’alej. Otazky ohl'adom
pravidiel platnych pri kombinacii r6znych rozsireni najdete v zavere
tychto pravidiel.

Priprava hry:

ZamieSajte 18 novych karticiek krajiny s ostatnymi. Vsetky kartiCky potom mozete
umiestnit’ licom dolu do zasobnika. V3etci hrac¢i dostanu rovnaky pocet dielikov vezi.
Presny pocet zavisi od poctu hracov:

2 hradi: 10 dielikov 3 hradi: 9 dielikov

4 hragi: 7 dielikov 5 hracov: 6 dielikov

6 hracov: 5 dielikov (iba s prvym rozsirenim Carcassonne - Hostince a katedraly)

Priebeh hry:

Rovnako ako v zakladnej hre si hra¢, ktory je na tahu, vylosuje jednu karticku krajiny a

prilozi ju k ostatnym uz skor poloZzenym. Rovnake pravidla bezo zmien platia aj pre nové

karticky krajiny. Potom, ¢o hra¢ prilozi kartu do krajiny, ma 4 moZnosti:

© Hra¢ moze pouzit’ vietky moznosti popisané v pravidlach zakladnej verzie ¢i predcha-
dzajutcich rozsireniach, teda predovsetkym umiestnit’ svoju figurku na karticku krajiny,
ktoru prave prilozil.

Alebo:

© Umiesnit jeden zo svojich dielikov veZe na ktorukol'vek karticku krajiny so zakladmi
veze.

® Umiestnit jeden zo svojich dielikov veze na ktortukol'vek uz postavenu vezu.

o Umiestnit’ jednu svoju figlirku na ktortikol'vek vezu a tym zabranit’ d’alSej stavbe
tejto veze.

Umiestnenie dieliku veZe a uviaznenie figarky

Kedykol'vek hra¢ umiestni dielik veze, okamzite mé6ze uviznit’ jednu figurku ktoréhokol -
vek z ostatnych hracov (este skor ako sa na konci kola pocitaju body). Ktora figirka moze
byt uvdznena, zavisi na vyske prave stavanej veze. Uvizenu figurku supera si hra¢ vezme
k sebe.




Ked je postavené prvé poschodie veze, hra¢ moze uvéznit’ figurku z karticky, na ktorej
je veza alebo z jednej zo Styroch susednych karticiek.

Cerveny hra¢ umiestni dielik
veZe a uvdzni modri
figiirku na karticke 4.

Ked’ hrac postavi druhé poschodie veZe, moze
uvéznit’ figirku z jedného z deviatich moZnych policok.

Cerveny umiestni druhé poschodie
veZe. Teraz siméZe vybrat, ¢i &
uvézni zelenu figtirku na 1
karte ¢islo 1, modru figiirku

na karte ¢islo 6 alebo

na karte ¢islo 9.

S kazdym poschodim naviac mézu hradovi
pribudnut’ Styri d’alsie moznosti v Styroch smeroch. Tieto moznosti nem6zu presahovat’
medzery v krajine. Vyska vezi nie je nijako obmedzena.

Umiestnenie figurky na vrchol veze

Hra¢ mo6ze umiestnit’ jednu zo svojich figiriek na vrchol niektorej z vezi. Od tejto
chvile je tato veza zablokovana a nie je mozné ju d’alej stavat. Figurka zostava
na vezi az do konca hry. Tento tah ma zmysel vo chvili, kedy si hra¢ potrebuje
ochranit’ niektoru d’alsiu figurku, ktora je pre neho v ti chvil'u cenna.

Vézni
Kedykol'vek maji dvaja hra¢i navzajom uviznené figurky,
okamzite si ich navzajom vymenia. Figlirky sa vratia spat’

do zasoby hracov.

Naviac si vo svojom tahu hra¢ méze vybrat, ¢i si od niektorého z ostatnych hracov svoju
uviznent figirku vykupi. Cena za jednu figurku st 3 vitazné body. Hrag, ktory figurku
vykupuje, sa presunie na pocitadle o tri body spét’. Hrag, od ktorého je figirka vykupovana
sa naopak posunie o tri body dopredu. Tato vykuipena figurka moze byt thned’ v tomto ko-
le um1estnena do krajiny.
b Nové karticky kra_]my
Na karti¢ke s mostom cesta nekon¢i, pokracuje cez mesto d’ale;.

Otazky a odpovede:

1. Ako presne je rozdelena karta, na ktorej sa cesta dotyka mesta?

Na Karte, kde sa cesta dotyka mesta cesta pokracuje, ale liika je rozdelena.

: 2. Mézu byt uvézneni prasiatko ¢i stavitel? Ano, pocitaju sa ako figi ky

3. Plati sa za velku figtirku dvojnasobné vykupné?  Nie, pocita sa ako Jedna figirka, aj pri vymene figiriek.
4. Je mozné presunut’ vilu v kole, kde umiestiujem diel veZe? Nie.
5. Je momé pxesunut’ vilu na pole 1a ktorom je iba figtirka postavend na vezi? Ano.
6. Moze drak vratit’ spét’ do zasoby figluku z veZe? Ano. 7. Mozu byt uviiznené figiirky na veziach? Ano.
8 Pokial’ sti na jednej Lkarte krajimy dve figluky, vrati drak do zasoby obe? Ano.
9. Kedy presne vramci tahu hraca sa Vykupuje uvéznena fi; gurka’7 Raz za tah, hocikedy. Aj so stavitel'om len raz.
10. Ak prilozim kartu s drakom a zaroveri umiestiiujem dielik veZe, ako sa hybe drak? Na_]p[v uvéznenie, potom drak.
11. Mo6zu byt stavitelia a prasiatka umiestnené na vezu? Ano. 12. MoZe byt figiirka na vezi v meste vratena princeznou? Nie




